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Interpelacja 

do Prezydenta Miasta  dot. EKOaut w Elblągu 
 

 
Od stycznia do czerwca 2015 roku w Elblągu zarejestrowano 2458 aut 

hybrydowych i 391 elektrycznych. To 50% więcej niż przed rokiem. 
Zauważamy, iż ta tendencja z roku na rok się zwiększa. Elbląg chce być 
miastem nowoczesnym i przyjaznym dla środowiska naturalnego.  

Obecnie w naszym kraju jest 31 stacji ładowania EKOaut -  najwięcej, bo 12 
jest ich w Warszawie. W Polsce rozpoczęto prace nad projektem ustawy, 

który w tym zakresie będzie miał uregulować wszystkie zagadnienia związane 
z korzyściami używania aut na prąd.  

 
Pytania: 

1. Czy w najbliższym czasie miasto Elbląg przewiduje ustawienie 

chociażby jednej stacji ładowania, która dla gości przyjezdnych autem 
na prąd dałaby możliwość uzupełnienia energii? 

2. Czy mogą rozpocząć się prace, które przy braku odgórnych uregulowań 
w tym aspekcie mogą stworzyć lokalne zachęty dla tego typu aut np. 

obniżenie opłat za parkowanie? 
 
Mam nadzieję, że w najbliższym czasie Elbląg zaistnieje na mapie Polski jako 

miasto, które ułatwi podróż EKOautem. 


